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Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, Környezetvédelmi és Sport 
Bizottságának 2021. június 22-én, kedden 07 óra 30 perckor kezdődő rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Lehoczky István   bizottsági elnök 
 Benedek Éva   bizottsági tag  
 Faragó István   bizottsági tag 
 Tóth Péter    bizottsági tag 
 Szabó Sándor   bizottsági tag 
 Szabó István   polgármester 
 Lévai Dávid   alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia  jegyző 
 Batki Gabriella   gazdasági vezető 
 dr. Ipacs Anikó   igazgatási ügyintéző 
 Muzsay Márta   családsegítő szolgálatintézményvezető 
 Czesznak Tamás   Gamesz igazgató 
 Takács-Sánta Ágnes  Művelődési Ház intézményvezető 
 Szabóné Kovács Barbara  élelmezésvezető 
 Csapó Károly   Őrbottyáni Csapatok SE 
 Androkity Orsolya  jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol:  Elischer Imre   bizottsági tag 
 Lévainé Apagyi Erika  bizottsági tag 
 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. 2021. évi Harangok Napja program 
2. A 2020. november 8. és 2021. június 15. között, a veszélyhelyzet alatt hozott polgármesteri 

döntések jóváhagyása 
3. A bizottság 2021. évi munkaterve 
4. Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetőjének beszámolója a 2020. évi 

tevékenységéről 
5. Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetői állás betöltésére irányuló pályázat 

kiírása 
6. Egyebek 

 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Szeretettel köszöntöm a megjelenteket a Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottság ülésén. Megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja jelen van, 
határozatképes. Lévainé Apagyi Erika és Elischer Imre jelezte távolmaradását, igazoltan van távol. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek szeretném felkérni Tóth Péter bizottsági tagot, aki elfogadja a javaslatot az 
kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv 
hitelesítőről, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot: 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 1/2021. (VI. 22.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a 2021. június 22-én, kedden 07 
óra 30 perckor tartandó rendes nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének 
Tóth Péter bizottsági tagot választja. 
 
Határidő:   azonnal 
Felelős:  a bizottság elnöke 
 
 

Lehoczky István a bizottság elnöke: A napirendekkel kapcsolatban van valakinek módosító 
javaslata? Amennyiben nincs, aki a napirendeket elfogadja, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendről, melyet 
a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 2/2021. (VI. 22.) 
határozata a napirendi pontokról 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak 
szerint elfogadta: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 
1. 2021. évi Harangok Napja program 
2. A 2020. november 8. és 2021. június 15. között, a veszélyhelyzet 

alatt hozott polgármesteri döntések jóváhagyása 
3. A bizottság 2021. évi munkaterve 
4. Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetőjének 

beszámolója a 2020. évi tevékenységéről 
5. Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetői állás 

betöltésére irányuló pályázat kiírása 
6. Egyebek 

 
Határidő:   azonnal 
Felelős:  a bizottság elnöke 
 

 
1. napirendi pont: 2021. évi Harangok Napja program 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Ezzel kapcsolatban az előterjesztést mindenki megkapta. 2021. 
július 23-24-re van egy terv az előterjesztésben, de a jelenlegi járványügyi helyzet ezt nem teljesen teszi 
lehetővé. Vannak bizonyos korlátozások, amiknek nem felelünk meg. Azt nem tudjuk, hogy 1 hónap 
múlva ezek, hogy fognak állni, viszont a szervezést vagy el kell indítani, vagy le kell fújni. Ebben kellene 
ma döntést hozni. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Az a kérdés, hogy legyen Harangok napja, vagy ne? 
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Benedek Éva bizottsági tag: Van erre keretünk? A Művelődési Ház ki tudja ezt a 1,5 M forintot 
fizetni? 
 
Szabó István polgármester: A pénzt rendelkezésre tudjuk bocsájtani. Volt egy előzetes felmérés a 
képviselő-testület tagjai között és a következők miatt gondolom, hogy ezt nagyon át kellene gondolni.  
 
Takács-Sánta Ágnes 07 óra 35 perckor megérkezett a Tanácsterembe. 
 
Szabó István polgármester: Többnyire kis településeken láttunk olyan megoldást, hogy kimondottan 
a színpad előtt zárják le a teret és körülötte megengednek minden más egyéb dolgot ellenőrzés nélkül, 
azt mi nem támogatjuk. Kizárólagosan azt tudjuk elképzelni, hogy körbe van kerítve az egész terület 
és mindenki vagy bemehet vagy kint marad. Ezáltal jóval kevesebb ember tud bemenni és élvezni a 
rendezvényt, ami aránytalanul kevés a rendezvényre költött pénzhez képest. Ezért írtam, hogy komoly 
plusz költségeket fog eredményezni. Nem tudom hogyan fogjuk megoldani például azokat a 
helyzeteket, amikor a gyermeknek bentről esetleg kell vattacukor, de a szülő nem tud bemenni és ez 
akár vissza is üthet. A táblára hiába írjuk ki, hogy védettségi igazolvánnyal lehet csak részt venni, ezen 
át fognak lépni. A hétvégén voltam olyan rendezvényen, ahol ki volt írva, hogy 1 500 ember mehet a 
kordonon belülre és kívül pedig hömpölygött a nép. Ez egy kis település volt, nem a mi kategóriánk. 
A pénteki koncert kapcsán felmerült, hogy nem tudjuk a közönség milyen átoltottsággal, védettséggel 
rendelkezik.  
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: A hétvégén a családdal voltunk az Ipoly feszten, ami hasonló 
jellegű, mint nálunk. Mi Szobra mentünk, ahol a színpad előtt ilyen kordonos elkerítés volt. Ott azt 
láttam, hogy a vendéglátós egységek kívül voltak a kordonon, azt mindenki meg tudta közelíteni és 
belül a színpadnál a zene miatt volt foglalva a tér. De valóban kint voltak többen is és kis csoportokban 
álltak, nem az a szokásos egymás vállához ér a vállunk feeling volt. Azt gondolom, hogy próbálták az 
emberek tartani a távolságot, nyilván nem megoldható ennyi embernél. Igen, végig kell gondolni, de 
ott nem éreztem annyira veszélyesnek. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Az 5 000 fő alatti településekre teljesen más szabályok vonatkoznak. 
 
Szabó István polgármester: Ugyanott voltam és ezt láttam, bár az esti koncertnél olyan tömeg volt 
kint is-bent is, hogy a vállak összeértek. Nem veszélytelen és kívül ellenőrizetlenül hömpölygött a 
tömeg. Elmentünk egy másik helyszínre is Kóspallagra, ahol 700-an laknak, ugyan ez volt, mindenki 
szabadon jött-ment, de ott jelentősen kisebb létszámról beszélhetünk. 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Értve azt, amit mondtál, de úgy gondolom, hogy kellene rendeznünk 
valamilyen rendezvényt. Nem hinném, hogy ősszel bármit is meg tudnánk tartani, most még 
viszonylag veszélytelenebb rendezvényt tartani közegészségügyileg. Az, hogy a teljes programot 
megtartsuk az kérdés. Én a péntekit teljesen elhagynám és szombaton is csak a lovas programmal 
kezdeném, utána már olyan események vannak, ha a biztonsági őrök ott vannak, akkor ezt meg lehet 
oldani. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Csak védettségi igazolvánnyal látogathatóak ezek a rendezvények, 
mert 5 000 fő feletti település vagyunk és a részt vevőkre is vonatkozik ez. 
 
Szabó István polgármester: Ágival is beszéltem és a testületi tagoknak levélben is leírtam, hogy 
kisebb rendezvényt el tudok képzelni, de az nem lehet a Harangok napja. Ági ma vagy legkésőbb 
holnap mindent lefúj, vagy megtartjuk a rendezvényt. Az előbb István jelezte pozitív irányba, hogy 
nem tudjuk, hogy mi lesz 1 hónap múlva, én negatív irányba érzem a bizonytalanságot. Tehát, ha azt 
mondjuk, hogy megtartjuk a rendezvényt, és visszajön az a helyzet és szigorítások következnek, akkor 
abban a pillanatban kidobott pénzről beszélhetünk.  
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Lehoczky István a bizottság elnöke: A szerződésben és a jogban ezt hívják vis maiornak. Ilyenkor 
életbe lép az, hogy nekünk nincs fizetési kötelezettségünk és egyetértek Évivel abban, hogy valamilyen 
rendezvényre már tényleg szükség lenne. Azt is el tudom fogadni, amit mondott, hogy esetleg szűkített 
programmal legyen. Figyelve a járványügyi tendenciát most 2-3 hete folyamatos stagnálás figyelhető 
meg. 
 
Faragó István bizottsági tag: Értem mindkét oldalt, ugyanakkor én is az Évát támogatnám. Olyan 
szinten ki vannak éhezve az emberek a közösségi programra, ami szerintem soha nem volt. Az elzárás 
miatt sokkal értékesebbé váltak ezek az események, és én is úgy gondolom, hogy szűkített formában 
érdemes lenne a Harangok napját megtartani. Szerintem a lakosok is várják, hogy egy kicsit együtt 
legyenek és tudjanak kiengedni, jól érezni magukat és a koncertek is ennek részei. Szerintem érdemes 
lenne belevágni a lakosok és a közösségépítés miatt. 
 
Szabó István polgármester: Egyetértek azzal, hogy nagy az igény rá, de ebben ugyanúgy érzek egy 
pici veszélyt. A felelősséget pedig mindig a szervezőnek kell vállalnia, ebben az esetben nekem, Áginak 
és jegyző asszonynak. Ezt a fajta felelősséget én most nem biztos, hogy felvállalnám. Egyetértve azzal, 
hogy szükség van rá, egy javaslat kellene kisebb rendezvények kapcsán, ahol nem feltétlenül tud nagy 
tömeg megjelenni. 
 
Lévai Dávid 7 óra 44 perckor megérkezett a Tanácsterembe. 
 
Faragó István bizottsági tag: Mi az, amitől félsz? 
 
Szabó István polgármester: Nem félek, csak látok olyan embereket, akik a bezártság után olyan 
lendülettel fogyasztanak alkoholt és okoz náluk felszabadultságot, ami lehet egy jó levezetése ennek a 
feszültségnek, de ebből lehet egy komoly balhé is. A rendezvények szervezése során a járványtól 
függetlenül is az esti órákban mindig vannak ilyen emberek, akiket ki kell vezetni. Attól tartok, hogy 
ebből lehet egy komolyabb probléma. Azok a példák, ahol kisebb településeken meg tudják tartani az 
ilyen rendezvényeket, az nagyon jó, de ez a szabályozás pont nekünk nem kedvez. 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Hogy gondolod a kisebb rendezvényeket? 
 
Szabó István polgármester: Mint, ahogy az augusztus 20-át is tervezzük. Az ITET napot arra 
kértem, mert a Harangok napja bizonytalan. Az ITET napot úgy képzelem el, hogy bejönnek az iskola 
udvarára és bent meg lehet tartani a rendezvény ünnepi részét. Ott talán zárt terekben könnyebben 
lehet kezelni ezt. Az ellenőrzésekről is esett szó, és ha valaki ellenőrzi ezt a rendezvényt és valakiről 
kiderül, hogy szabálytalanul ment be, akkor büntetésre is számíthatunk. 
 
Faragó István bizottsági tag: Az egyik, hogy átoltottság ellenére is vannak betegek, igen. A másik 
oldal ez a jogszabályi szabályozás. Kérdés, hogy melyikkel veszíthet nagyobbat a város? Ha nem 
csinálja meg a rendezvényt, vagy ha a szabályozásoknak megfelelően megcsinálja és az emberek 
figyelmét külön felhívjuk erre, és a lehetőségekhez képest kihozni úgy, hogy valamennyire Neked is 
kényelmes legyen. 
 
Szabó István polgármester: Nekem nem a kényelemről van szó, hanem a felelősségről. Én tennék 
egy olyan javaslatot, hogy a bizottságra átruházom azt a jogot, hogy megszervezze a rendezvényt, 
ennek minden felelősségével és kötelezettségével. 
 
Faragó István bizottsági tag: Rosszul fogalmaztam, bocsánat! Nem kényelem, hanem felelősség és 
úgy érzem van Benned emiatt egyfajta konfliktus ezzel kapcsolatban, mert szeretnéd is megtartani, de 
félelem is van emiatt. 
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Szabó István polgármester: Ez így van. Teljesen egyetértek azzal, hogy szükség van erre a fajta 
közösségi együttlétre. Nem tudom, hogyan tudná a Művelődési Ház ezt úgy megszervezni, hogy 
kisebb, ellenőrzöttebb módon. Inkább olyanokra gondolok, hogy lehetne egy színházi előadás vagy 
egy kisebb zenés, zárt szabályozható rendezvény. Ezek bennem is dilemmát okoznak. Nagyon 
sajnálom, hogy a jogszabály nekünk nem ad arra lehetőséget, mint egy 5 000 fő alatti településnek.  
 
Faragó István bizottsági tag: A szabadtéri rendezvényeknél nem kötelező, a szórakozóhelyekre is 
be lehet menni, ha nincs oltási igazolvány. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Zenés-táncos rendezvényeken kötelező az oltási igazolvány és ez 
annak minősül, kivétel az 5 000 fő alatti települések falunapját. 
 
Szabó István polgármester: Ez a probléma. Eddig ez a kategória nem volt meghatározva, de most 
meghatározta a kormányrendelet. Ez az 5 000 fő a komoly tényező. 
 
Tóth Péter bizottsági tag: Vácon, hogy volt most a motoros rendezvény? Ott volt koncert? 
 
Szabó István polgármester: Igen. Megkérdeztem a Polgárőrség vezetőjét, aki ott volt, a színpad előtt 
volt egy kordonnal lezárt terület, ahova csak oltási igazolvánnyal lehetett bemenni, azon kívül bárhova 
mindenki mehetett. 
 
Tóth Péter bizottsági tag: Ebből kiindulva mekkora területet kellene lekeríteni a színpad előtt? 
 
Szabó István polgármester: Mi nem akarjuk ezt a megoldást. Nem tudsz egy helyszínen két 
rendezvényt tartani, mert az két rendezvény abban az esetben, ha lezárod a kordont a színpad előtt, 
körülötte pedig hozod az árusokat. Nekünk azt be kell tenni. 
 
Takács-Sánta Ágnes Művelődési Ház intézményvezető: Igen, ez lett volna a lényege. A rendelet 
az rendezvényről beszél, a mi esetünkben a rendezvény része az árusok, a színpadi program, a főzés 
is. Egy zenés-táncos rendezvényről van szó, aminek kapcsolódó programjai vannak és nyilván az nem 
zenés, de a rendezvény része. 
 
Tóth Péter bizottsági tag: Akkor nem lehet úgy, hogy csak 40 métert lekeríteni? 
 
Szabó István polgármester: Úgy gondolom, hogy az nem igazán szabályos. 
 
Faragó István bizottsági tag: Ha belülre tesszük az árusokat, akkor akinek nincs igazolványa az 
megkér valakit, akinek van. Neked az volt a félelmed, ha betesszük az árusokat a kordon belső részére, 
akkor nem tudnak bemenni. Nem ez a lényeg, hanem hogy ott tud lenni a koncerten. 
 
Tóth Péter bizottsági tag: Az meg nagyon szétválasztja az embereket. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Szerintem eléggé körbe jártuk ezt a dolgot és még van egy pár 
napirendi pont. Szerintem döntsünk, hogyan haladjunk tovább. 
 
Takács-Sánta Ágnes Művelődési Ház intézményvezető: Még egy megjegyzést szeretnék. Egy 
ilyen zenés-táncos rendezvény megszervezése úgy kezdődik, hogy engedélykérés a jegyzőtől és azon 
le kell írni mind a területet, mind a létszámot és ha innen meg van az engedély, akkor tovább a 
Katasztrófavédelem felé, ahol szintén ezek a részletek le vannak írva. Szóval egy ilyenfajta rendezvény 
megszervezése máshogy indul, mint egy télköszöntőé. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Akkor három lehetőség közül dönthetünk. 
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Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Először az Évi javaslatát kell feltenni, mert az volt az utolsó javaslat. 
 
Szabó Sándor bizottsági tag: Nehéz okos döntést hoznunk, mert túl sok a bizonytalansági tényező. 
Az óvatosság felé mozdulnék el én is belátva, hogy szükség lenne rendezvényre. Kérdés, hogy egy 
szűkített programot hogyan lehet megoldani? 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Van esetleg más észrevétel? A „C” javaslatot teszem fel először 
szavazásra. Aki a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a testületnek, az kérem kézfelemeléssel 
szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 3/2021. (VI. 22.) 
határozata a Harangok Napja rendezvényről: 

 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága azt javasolja a képviselő-
testületnek, hogy a 2021. évi Harangok Napja szűkített programmal 
kerüljön megrendezésre. A program a szombati napra tervezett 
lovasbemutatóval kezdődjön és a 22.00 óráig tartó koncerttel 
végződjön, az utcabál ne kerüljön megtartásra.  
  
Felelős:   a bizottság elnöke 
Határidő:   2021. június 22. 
 

 
2. napirendi pont: A 2020. november 8. és 2021. június 15. között, a veszélyhelyzet alatt hozott 
polgármesteri döntések jóváhagyása 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Mindenki megkapta az anyagot. Van-e észrevétel ezzel 
kapcsolatban? 
 
Lévai Dávid 7 óra 59 perckor elhagyta a Tanácstermet.  
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Itt minden egyetlen pontban szerepel. Én annyit szeretnék 
kérni, hogy a 25-ös és az 50-es határozatokról külön történjen szavazás, mert azokat nem kívánom 
támogatni. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Ki az, aki támogatja a 25/2021-es és 50/2021-es polgármesteri 
határozatokat, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 1 
igen szavazattal, 4 ellenszavazattal és 0 tartózkodással nem fogadott el és a bizottság az alábbi 
döntést hozta: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 4/2021. (VI. 22.) 
határozata a 2020. november 8. és 2021. június 15.  között, a 
veszélyhelyzet fennállása alatt hozott 25/2021. és 50/2021. számú 
polgármesteri határozatokról 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a 2020. november 8. és 2021. 
június 15. között, a veszélyhelyzet fennállása alatt hozott 25/2021. és 
50/2021. számú polgármesteri határozatokat nem javasolja a képviselő-
testületnek megerősítésre. 
 
Határidő:   2021. június 30. 
Felelős:   a bizottság elnöke 

 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Ki az, aki elfogadásra javasolja az összes többi döntést, az 
kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 5/2021. (VI. 22.) 
határozata a 2020. november 8.  és 2021. június 15.  között, a 
veszélyhelyzet fennállása alatt hozott polgármesteri döntések 
jóváhagyásáról 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a 2020. november 8. és 2021. 
június 15. között, a veszélyhelyzet fennállása alatt hozott 24-41/2020., 
1-24/2021., 26-49/2021. és 51/2021. polgármesteri határozatokat és 
önkormányzati rendeleteket a képviselő-testületnek megerősítésre 
javasolja.  
  
Határidő:  2021. június 30. 
Felelős:  a bizottság elnöke 
 

 
Szabó István polgármester: Lehet egy kérdésem, István? Mindenki tudta, hogy miről van szó? 
 
Lévai Dávid 08 óra 01 perckor visszaérkezett a Tanácsterembe. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Mindenki megkapta az előterjesztéseket.  
 
 
3. napirendi pont: A bizottság 2021. évi munkaterve 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Mindenki megkapta az előterjesztést. Van-e ezzel kapcsolatban 
kérdés? Annyit mondanék, hogy most nyár előtt ez az utolsó ülésünk és utána szeptembertől, ha nem 
lesz rosszabb a helyzet, akkor folytatódik a közös munka. Más észrevétel? Amennyiben nincs, aki 
elfogadja a bizottság munkatervét, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 6/2021. (VI. 22.) 
határozata a Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság 
munkatervéről 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a 2021. évi munkatervét a 
határozat melléklete szerint elfogadja. 
 
Határidő:  folyamatos 
Felelős:  bizottság elnöke 

 
 

Melléklet 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 

6/2021. (VI. 22.) határozatához 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottságának  

2021. évi munkaterve 
 
 
2021. június 22. kedd  
A Kulturális, Környezetvédelmi és Sport bizottság 2021. évi munkaterve 
Előterjesztő: bizottsági elnök 
Előterjesztés készítője: bizottsági elnök 
 
A Művelődési Ház vezetőjének beszámolója a 2020. évi tevékenységről 
Előterjesztő: Művelődési Ház vezetője 
Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 
 
A 2021. évi Harangok Napja rendezvény programjának elfogadása 
Előterjesztő: Művelődési Ház vezetője 
Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 
 
Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetői pályázatának kiírása 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: humánpolitikai ügyintéző 
 
2021. szeptember 21. kedd  
Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetői pályázatának elbírálása 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: humánpolitikai ügyintéző 
Az előterjesztést tárgyalja: Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság 
 
2021. október 19. kedd  
 
 
2021. november 16. kedd  
 
2022. évi Önkormányzati rendezvények 
Előterjesztő: Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezető 
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Előterjesztés készítője: Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetőjegyző 
 
Települési Értéktár Bizottság beszámoló 
Előterjesztő: ŐTÉB elnök 
Előterjesztés készítője: ŐTÉB elnök  
 
2021. december 07. kedd  
 
A Képviselő-testület 2022. évi munkatervének előkészítése 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
 
 
4. napirendi pont: Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetőjének beszámolója a 2020. 
évi tevékenységéről 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: A beszámolót mindenki megkapta. Van-e valakinek kérdése, 
észrevétele? 
 
Ipacs Anikó 08 óra 03 perckor megérkezett a Tanácsterembe. 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Nehéz lehetett összeállítani a beszámolót, mert sok minden elmaradt. 
Tudtatok-e kompenzálni az egyéb megoldásokkal az elmaradt rendezvényekkel kapcsolatban? 
 
Takács-Sánta Ágnes Művelődési Ház intézményvezető: Próbáltuk azokat a programokat 
lemondani, amelyek az első 2-3 hónapban leszervezésre kerültek. A második félévben fizikailag bent 
dolgoztunk, akkor indultak be igazán azok a programok, amikkel lehetett egy picit kompenzálni. 
Biztos, hogy lehetne többet, jobbat. Minket is nagyon váratlanul ért nem csak a vírus, hanem az is 
hogyan tudjuk technikailag megoldani, most már másképp állunk hozzá, hogy lett benne 
tapasztalatunk.  
 
Benedek Éva bizottsági tag: Ha most szeptembertől újrakezdünk van e már ötlet, ami azóta jött? 
Már tudtok erre készülni? 
 
Takács-Sánta Ágnes Művelődési Ház intézményvezető: Igen, lesz. A karácsonyi programok, az 
adventi gyertyagyújtásokhoz hangverseny, gyermekelőadások, már ezekhez is másként viszonyulunk, 
mint előtte 3 hónappal. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Más kérdés? Köszönöm, hogy ilyen kreatívan megoldottátok 
a könyvkölcsönzést, ez szerintem sokaknak örömet jelentett. Ez egy jó ötlet volt. 
 
Szabó Sándor bizottsági tag: Én csak megerősíteném, amit az István mondott. A rendezvények 
megszervezéséből az, ami megvalósult számomra abszolút pozitív. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Amennyiben nincs több észrevétel, aki elfogadja a beszámolót, 
az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 7/2021. (VI. 22.) 
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határozata a Művelődési Ház és Könyvtár 2020. évi 
beszámolójáról 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a Művelődési Ház és Könyvtár 
2020. évi beszámolóját a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
     
Határidő:  2021. június 30. 
Felelős:  a bizottság elnöke 
    

 
5. napirendi pont: Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetői állás betöltésére irányuló 
pályázat kiírása 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: A pályázat 5 éves mandátumra szólt, ami most telt le. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Nem, amikor az előző mandátum lejárt és a pályázat kiírásra került, 
akkor a testület úgy döntött, hogy két évre nevezi ki a jelenlegi intézményvezetőt, ami szeptember 30-
án lejár. 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Még nem nagyon volt munka törvénykönyves intézményvezetőnk, 
ilyen helyzetben hogyan működik, a bérigényt neki kell megmondani? A bér nem tábla szerinti? 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Igen neki kell, nincs közalkalmazotti bértábla. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Van esteleg javaslat a pályázattal kapcsolatban? 
 
Benedek Éva bizottsági tag: A bizottságban a fenntartó képviselője, az országos szakmai szervezet 
képviselője és a másik három pedig szabadon választott? 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Igen. Az SZMSZ-ünkben benne van, hogy kulturális intézmény 
vezetőjének kinevezése a bizottság véleményéhez kötött. Három körös meghallgatás lesz, mert a 
jogszabály pedig előír egy olyan bizottságot, amiben benne van a szakmai szervezet képviselője. 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Akkor én javasolnám a fenntartó részéről polgármester urat, Istvánt 
mindenképp, mint a bizottság elnökét, illetve Lévainé Apagyi Erikát, mint civil szervezeti képviselőt. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Kell még egy bizottsági ember. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Én javaslom Benedek Évát a Humánügyi Bizottság vezetőjét. 
Kettő pontban szavazunk. Aki egyetért azzal, hogy az intézményvezetői pályázatok véleményezése 
kapcsán az elhangzott személyekből álló bizottság álljon fel az, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 8/2021. (VI. 30.) 
határozata a Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán 
intézményvezetői pályázati felhívására beérkező pályázatok 
szakmai véleményezését ellátó bizottság felállításáról, 
létszámáról, személyi összetételéről 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint: 
Őrbottyán Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, 
hogy a Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetői 
pályázati felhívására beérkező pályázatok szakmai véleményezésére 5 
(öt) tagú bizottságot hoz létre, amely bizottságnak az EMMI rendelet 
6. § (1) bekezdés c) pontjában meghatározottakon túlmenően a tagjai a 
következő személyek: 

− a kulturális intézmény alaptevékenységének megfelelő országos 
szakmai szervezet képviselője 

− Szabó István polgármester 

− Lehoczky István a Kulturális, Környezetvédelmi és Sport 
Bizottság elnöke 

− Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke 

− Lévainé Apagyi Erika a Kulturális, Környezetvédelmi és Sport 
Bizottság tagja 
- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 
Felelős:   a bizottság elnöke 
Határidő:   2021. június 30. 
 
 

Lehoczky István a bizottság elnöke: Aki egyetért a pályázat kiírással, az kérem kézfelemeléssel 
szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 9/2021. (VI. 30.) 
határozata a Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán 
intézményvezetői pályázatának kiírásáról 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint: 
Őrbottyán Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, 
hogy pályázatot ír ki a Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán 
intézményvezetői munkakör ellátására a jelen előterjesztés mellékletét 
képező tartalommal. 
- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 
Felelős:   a bizottság elnöke 
Határidő:   2021. június 30. 
 

 
6. napirendi pont: Egyebek 
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Lehoczky István a bizottság elnöke: Van-e valakinek az Egyebek napirendi pont keretében 
mondanivalója? 
 
Tóth Péter bizottsági tag: Nem tudom, hogy hallottatok-e a Déryné programról? Pindroch Csabával 
beszéltem telefonon és van két darabja, amit ennek keretében nagyon szívesen előadna. Ehhez 
regisztrálni kell és kisebb 250 fős rendezvény lenne. Kérdeztem, hogy hol tartaná meg és azt mondta 
vagy a Művelődési Házban, vagy az iskola udvarán. Erre a rendezvényre csak úgy lehet menni, ha 
valaki meg szeretné tekinteni, hogy előtte regisztrálnia kell az interneten.  
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Aki regisztrál, az karszalaggal mehet be? 
 
Tóth Péter bizottsági tag: Nem, fog kapni egy kódot, amit fel kell mutatni. A Csaba elmondta, hogy 
Vácrátót már megcsinálta. Nem kereshetünk rajta, de a kiadás 95 %-át átvállalja a Déryné program. 
Ezzel lehetne segíteni, hogy egy kicsit kimozduljanak az emberek otthonról és ilyen előadásokat 
tudjanak megnézni. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Erről gyorsan kellene döntést hozni. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Felmentem ennek a Déryné programnak a honlapjára. Regisztrálni 
kell és a Déryné programnak a szervezője egyedi megállapodást köt az önkormányzattal és a 
megállapodásban határozzák meg, hogy mennyire támogatják ezt az előadást. Írtam a Péternek a 
kérdéseimet, hogy egyrészt honnan tudjuk, hogy 800 000 forintba kerül egy előadás és nekünk csak 5 
%-ot kell kifizetnünk, mert ez sehol nem derül ki. Azt sem tudjuk, hogy egy előadásról van szó vagy 
többről?  
 
Lévai Dávid alpolgármester: A Pindroch Csaba a Déryné programban valamilyen tag vagy 
résztvevő? 
 
Tóth Péter bizottsági tag: Résztvevője a programnak, tehát van összesen 70 színdarab, abból kettő 
az övé. De a 70 közül bármelyiket lehet választani. 
 
Lévai Dávid alpolgármester: A vezetőjét ismerem, a Kis Domonkos Márkot, ő hozta létre Vácon a 
színházat. Felvenném vele a kapcsolatot és egy időpontot is megbeszélhetünk vele. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Ahhoz, hogy a testület tudjon dönteni, tudni kell, hogy miről is kellene 
vagy lehet dönteni. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Legalább egy informális ülés kellene, ahol ezt megbeszéljük. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: A honlapon az szerepel, hogy minden regisztrálóval egyedi 
megállapodást köt a Déryné program, de hogy abban mi van, nyilván tudnunk kellene. Azt gondolom 
ez sok mindentől függ. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Köszönjük szépen a felvetést! Akkor várjuk a további 
információkat. 
 
Szabó István polgármester: Néhány gyors információt szeretnék elmondani. Az előbb 
megemlítettem az ITET napot augusztus 20-ra kértem. Ezenkívül kettő kalászi testvér-települési 
kezdeményezés van. Az egyik, amit Ági átküldött a képviselő-testületnek ez a július 9-11. közötti, amire 
meghívtak minket, a Generációk találkozása rendezvény kapcsán. Várunk gyors jelentkezéseket ez 
ügyben az Ágihoz. A másik szintén ugyaninnen érkezett, azt Benedek Éva képviselő asszonnyal tegnap 
szóban egyeztettem. Július 4-én vasárnap 16 órától lesz Csemadok Nyitrai Területi Választmányának 
négy évente szervezett gyermek és ifjúsági hagyományőrző fesztiválja Alsóbodokon, ahol Őrbottyán 
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képviselné magát egy versmondóval, vagy egy gyermekkel, aki dalokat énekel, vagy akár több fiatallal, 
amit nagyon szívesen vennének. Ebben kértem Évi segítségét. Ha van olyan közületek, aki el tud erre 
a rendezvényre menni és elkísérni a gyerekeket, az jó lenne. Ezek tegnapi friss hírek, ezért nem volt 
alkalom róla beszélni. 
 
Faragó István bizottsági tag: Szeretném elmondani, hogy megnyertük a TAO támogatást és mai 
nap be is adtunk egy pályázatot, ami egy lelátót és további fejlesztést ad a pályának. Felmerült, hogy 
szívesen hívnánk ide valamelyik nevesebb csapatot, hogy fellendítsük a közösségi életet. Ha van 
konkrét időpont, akkor azt hasznos lenne összekötni a Harangok napja programmal vagy a 20-ai 
eseménnyel. Mi a véleményetek erről, kezdjünk el ebben szervezkedni? Vagy egy kisebb foci tornát 
megszervezni a Harangok napján, hogy egy kicsit a sportot és a sportpályát is bevonjuk ebbe? 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Akár egy péntek esti focimeccs helyettesíthetné a koncertet. 
 
Szabó István polgármester: Támogatom. Annyit még hozzátennék, ha a Kulturális bizottság a 
Harangok napjára szűkített programra tesz javaslatot a képviselő-testületnek, arról jó lenne konkrét 
javaslatot tenni, akár csak az Ági felé, hogy mire gondoltok, de ehhez még meg kellene várni a másik 
döntést. Akit kiveszünk, azt az Ági felé meg kellene nevezni, hogy fel tudja bontani velük a szerződést. 
Amit az István mondott az helytálló, mert a COVID alatt volt ilyen kitétel, de jelen esetben most nem 
érvényes. 
 
Takács-Sánta Ágnes Művelődési Ház intézményvezető: Igen, természetesen a vis maior helyzet 
meg van jelölve a szerződésben, de jelenleg engedélyezett a fellépésük és engedélyezett bizonyos 
szabályok között rendezvényt szervezni, tehát nem vis maior ebben az esetben. 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Csak ha szigorítanak, akkor lesz az. 
 
Takács-Sánta Ágnes Művelődési Ház intézményvezető: Igen és nem csak a szerződések miatt 
kellene gyorsan dönteni, hanem mert ma van az utolsó napom bejelenteni a rendezvényt a 
Katasztrófavédelem felé. 
 
Benedek Éva bizottsági tag: Az volt a javaslat, hogy a pénteket hagyjuk el, illetve szombaton a 
lovasprogramtól legyen megtartva és a Hevesi Tamás koncerttel véget is érne. 
 
Kollár Sándor 08 óra 25 perckor megérkezett a Tanácsterembe. 
 
Csapó Károly Őrbottyáni Csapatok SE: Szeretném megköszönni az Őrbottyáni Csapatok SE 
nevében a bizottságnak és a testületnek, hogy támogatta a pályázatunkat. És volna egy javaslatom. 
Elképzelhető, hogy mindkét pályázat nyer és az is, hogy egyik sem és a javaslatom az lenne, hogy a 
bizottság egy belső tagja tartsa ez ügyben a kapcsolatot az érintett egyesületekkel, hogy ezt 
összehangoljuk, illetve előkészítsük amennyire lehet. Egy hónapon belül várható valószínűleg a 
pályázatnak az eredménye. Köszönöm szépen! 
 
Szabó István polgármester: Ha majd a bizottságból meg lesz, hogy ki lesz a kapcsolattartó és 
esetleges feladatok hárulnak az önkormányzatra, akkor kérném szépen István, hogy a kapcsolattartó 
ide is az legyen és időben jelezni mindent, amire szükség van. Én is szeretném megköszönni a hivatali 
dolgozóknak a segítségét, mert volt egy kis kapkodás mindkét csapat részéről és ebben nagyon nagy 
részt vállaltak, hogy átnézték jogilag is, hogy megfeleljen. Reméljük a következőkben erre mindenki 
kicsit felkészültebben, időben reagál majd. De örülök neki és nem véletlenül ajánlottam mindkét csapat 
felé, amikor hozzám érkezett a jelzés, hogy van ilyen pályázat és meg kell próbálni elindulni rajta. Én 
bízom benne, hogy legalább az egyik egyesület nyer, ha mindkettő az lenne a legjobb, mert akkor a 
sportpálya komoly fejlődésnek tudna indulni. Köszönöm mindenkinek a munkáját! 
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Takács-Sánta Ágnes Művelődési Ház intézményvezető: Még a kalászi meghívásra szeretnék 
visszatérni. A testvér-település úgy adta át a meghívást, mint ahogy az elmúlt években is a főzésre is 
vár kis csapatot szeretettel, és kulturális fellépőket, hagyományőrzőket is vár. Azt tudom mondani 
biztosra, hogy a néptánc együttes nem tud fellépni, hiszen nem voltak lassan másfél éve foglalkozásaik, 
nem tudnak mivel kiállni a színpadra. Úgy tudom, hogy a hagyományőrző csoportjaink sem találkoztak 
ilyen téren egymással. Nyilván fel kell venni velük a kapcsolatot, hogy tudnak-e műsort adni. Tehát 
nem csak a jelenlétre számítanak, hanem egy kis pluszra, ahogy eddig is. 
 
Faragó István bizottsági tag: Ehhez annyit tudnék esetleg hozzátenni, hogy igaz nem 
hagyományőrzők, de az Ezerkincsnek van egy hastánc csoportja, az Enikő pedig itt van Őrbottyánban 
és ha esetleg megkeressük, akkor szerintem szívesen vállalnak ilyen plusz fellépéseket.  
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Van esetleg valakinek még mondanivalója? Amennyiben nincs 
akkor köszönöm a jelenlétet az ülést bezárom. 
 
Lehoczky István a Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság elnöke megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 08 óra 31 perckor bezárta. 
 
 
 
 
 
 Lehoczky István Tóth Péter 
 bizottsági elnök bizottsági tag 
 jegyzőkönyv hitelesítő 
 


